
1 
 

Protokół z LXV sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 września 2023 roku 

 

 

 

 

 

 

Protokół Nr LXV 

z sesji Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 września 2023 roku 

 

 

  



2 
 

Protokół z LXV sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 września 2023 roku 

Protokół Nr LXV/2023 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 27 września 2023 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 10:00 

Zakończono o godzinie – 10:49 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, 

b) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2023-2040, 

c) zaciągnięcie pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, 

d) pozbawienia drogi powiatowej Nr 2154E Dąbrowice- Augustopol kategorii drogi 

powiatowej, 

e) wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Łanięta 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego, 

f) uchwalenia programu zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i 

bezpieczeństwa obywateli na lata 2023-2027 „Bezpieczny Powiat”, 

g) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolu specjalnym prowadzonym 

przez Powiat Kutnowski, 

h) przekazania skargi organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

3. Informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad. 

Punkt 1 

00:04:47 – 00:09:03 

Marek Ciąpała: 

Otwieram obrady LXV sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Serdecznie witam Państwa Radnych oraz 

pracowników Starostwa. Na 21 radnych biorących udział w sesji, obecnych jest 16 radnych. Tym 

samym stwierdzam prawomocność obrad. Proszę Państwa, w dniu 20 września bieżącego roku 

wpłynął wniosek od Zarządu w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji, w punkcie 2g, 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą 6 lat w przedszkolu specjalnym prowadzonym przez Powiat Kutnowski. Projekt  
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uchwały znajduje się na Państwa stolikach. Musimy zmianę przegłosować. Przechodzimy do 

głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu 

„Jestem za”, albo „Jestem przeciw”, albo „Wstrzymuję się od głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: … 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Rada Powiatu wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad sesji w 
punkcie 2g. Jeszcze jedna zmiana. Proszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkcie 2h 
projektu uchwały w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. Treść 
skargi oraz projekt uchwały znajduje się na Państwa stolikach. Musimy również przegłosować projekt 
uchwały. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 
Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 
głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 
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Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 18 głosach za, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad sesji w punkcie 2h. Pozostałe punkty pozostają bez zmian. 

Punkt 2a 

00:09:04 – 00:11:32 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2a. Jest to podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
budżecie powiatu na 2023 rok. Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Był 
omawiany na posiedzeniach komisji wraz z autopoprawką. 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego - 2 głosy za, 1 głos wstrzymujący się, Komisja 
Budżetu i Finansów - 3 głosy za, 1 głos wstrzymujący, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia - 2 głosy 
za, 3 głosy wstrzymujące, Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy - 4 głosy 
za, 1 głos wstrzymujący. Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos lub zadać pytanie? Nie 
ma. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych.  
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Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, albo „Jestem przeciw”, albo „Wstrzymuję się od głosu”. 
Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 16 głosach za, 
głosów przeciwnych nie było i 2 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 356/65/2023 w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 

Punkt 2b 

00:11:33 – 00:12:27 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2b. Jest to podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o 
uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2023-2040. Projekt 
uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Był omawiany na posiedzeniach komisji wraz 
z autopoprawką. 
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Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego - 2 głosy za, 1 głos wstrzymujący, Komisja 
Budżetu i Finansów - 3 głosy za, 1 głos wstrzymujący, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia - 2 głosy 
za, 3 głosy wstrzymujące, Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy - 4 głosy 
za, 1 głos wstrzymujący. Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos? 

00:12:27 – 00:12:30 

(nieczytelny zapis) 

00:12:30 – 00:14:25 

Marek Ciąpała: 

Z autopoprawką? Ale tak, to już przeczytałem. Na posiedzeniach komisji wraz z autopoprawką było. 
Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos, bądź zadać pytanie? Dziękuję, nie widzę. 
Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych. 
Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Wstrzymuję się od głosu”, bądź „Jestem przeciwny”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 
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Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, 
głosów przeciwnych nie było i 6 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 357/65/2023 w 
sprawie zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na 
lata 2023-2040. 

Punkt 2c 

00:14:25 – 00:15:14 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2c. Jest to podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 
Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Omawiany był na komisjach. 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego - 2 głosy za, 1 głos wstrzymujący, Komisja 
Budżetu i Finansów - 4 głosy za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia - 5 głosów za, Komisja 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy - 4 głosy za, 1 głos wstrzymujący. Czy ktoś z 
Pań, Panów Radnych chciałby zabrać… ? Pan Radny Zbigniew Filipiak, proszę bardzo. 

00:15:15 – 00:16:22 

Zbigniew Filipiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Chciałem zaapelować do Pań i Panów Radnych o to, abyśmy tą 
uchwałę podjęli. Aby nie tak jak przy poprzednim kredycie, no praktycznie ja byłem za tym, żeby te 
środki, ten kredyt zaciągnąć i rozpocząć, nie (nieczytelny zapis) tych odpadów. Dzisiaj inaczej wygląda 
sytuacja. Ta dotacja 6 000 000 plus nasz udział 1 740 000, który też jest, znaczy inaczej, który może 
być też umorzony w połowie czy też w 20 %, umożliwi na szybkie, w miarę szybkie wprowadzenie 
procedury unieszkodliwiania odpadów. Również też chcę zaapelować do organów ścigania, które 
prowadzą o… postępowania, o to aby jak najszybciej zakończyły te postępowania, bo tak naprawdę 
każdy dzień zwłoki to dzień narażania mieszkańców miejscowości Łanięta na przynajmniej utratę 
zdrowia. Dziękuję bardzo. 

00:16:24 – 00:18:10 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Radnemu. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska 
Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się 
od głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 
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Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 16 głosach za, głosów 
przeciwnych nie było i 2 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 358/65/2023 w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi. 

Punkt 2d 

00:18:14 – 00:19:01 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2d. Jest to podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi 
powiatowej nr 2154E Dąbrowice – Augustopol kategorii drogi powiatowej. Projekt uchwały otrzymali 
Państwo wraz z materiałami na sesję. Omawiany był na komisjach. 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego - 3 głosy za, Komisja Budżetu i Finansów - 4 
głosy za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia - 5 głosów za, Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 
Aktywizacji Rynku Pracy - 5 głosów za. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Proszę 
bardzo, Pan Radny Artur Gierula. 

00:19:02 – 00:19:11 

Artur Gierula: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Panie Starosto, rozumiem, że rozpoczynamy w ten sposób, 
Pana logiczną procedurę, jak miała miejsce w Gminie Łanięta, co też dzisiaj będziemy kończyć. 

00:19:13 – 00:19:15 

Marek Ciąpała: 
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Pan Starosta Daniel Kowalik, proszę. 

00:19:16 – 00:19:27 

Daniel Kowalik: 

Nie wiem, co Pan ma na myśli, mówiąc analogiczna sytuacja, ale przekazujemy drogę, która będzie po 
tej procedurze mogła być remontowana przez Gminę, jeśli o to Panu chodziło. 

00:19:28 – 00:19:29 

Artur Gierula: 

Mogę, Panie Przewodniczący? 

00:19:29 – 00:19:31 

Marek Ciąpała: 

Oczywiście, proszę bardzo, Pan Artur Gierula. 

00:19:32 – 00:19:43 

Artur Gierula: 

Miałem na myśli procedurę polegającą na tym, gdzie w gminie Łanięta dzisiaj też przekazujemy już 
drogę powiatową, która stała się gminną w formie darowizny. Czy taki będzie efekt, czy po prostu 
przekazujemy tylko na czas remontu? 

00:19:45 – 00:19:55 

Daniel Kowalik: 

W tym momencie jest to na czas remontu, ale niewykluczone jest, że gmina też tą drogą pójdzie, aby 
przejąć własność nieruchomości na własność. 

00:19:57 – 00:21:40 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska 
Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, albo „Jestem przeciw”, albo „Wstrzymuję się 
od głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 
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Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 359/65/2023 w 
sprawie pozbawienia drogi powiatowej nr 2154E Dąbrowice – Augustopol w kategorii drogi 
powiatowej. 

Punkt 2e 

00:21:41 – 00:23:53 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji projektu 2e. Jest to podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Łanięta nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Kutnowskiego. Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Omawiany 
był również na komisjach. 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego - 3 głosy za, Komisja Budżetu i Finansów - 4 
głosy za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia - 2 głosy za i 3 głosy wstrzymujące się, Komisja 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy - 5 głosów za. Czy ktoś z Pań, Panów 
Radnych chciałby zabrać głos, bądź zadać pytanie? Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania 
imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem 
za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 
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Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 360/65/2023 w sprawie 
wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Łanięta nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 2f 

00:23:53 – 00:26:25 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2f. Jest to podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu 
zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2023-
2027 „Bezpieczny powiat”. Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. 
Omawiany był również na posiedzeniach komisji. 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego - 3 głosy za, Komisja Budżetu i Finansów - 4 
głosy za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia - 4 głosy za i 1 głos wstrzymujący, Komisja Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy - 5 głosów za. Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby 
zabrać głos, bądź zadać pytanie? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę 
wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem 
przeciw", bądź „Wstrzymuję się od głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 
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Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, głosów 
przeciwnych nie było i 1 głosie wstrzymującym. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 361/65/2023 w 
sprawie uchwalenia programu zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i 
bezpieczeństwa obywateli na lata 2023-2027 pt. „Bezpieczny powiat”. 

Punkt 2g 

00:26:25 – 00:28:47 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2g. Jest to podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat 
za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 
roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolu specjalnym 
prowadzonym przez Powiat Kutnowski. Projekt uchwały znajduje się na Państwa stolikach… stolikach. 
Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos, bądź zadać pytanie w przedmiotowej 
(nieczytelny zapis)? Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska 
Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się 
od głosu”. 



13 
 

Protokół z LXV sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 
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Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 19 głosach za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 362/65/2023 w sprawie 
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 
lat w przedszkolu specjalnym prowadzonym przez Powiat Kutnowski. 

Punkt 2h 

00:28:47 – 00:29:09 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2h. Jest to podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi 
organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. Projekt uchwały znajduje się na stolikach. Czy ktoś z Pań, 
Panów Radnych chciałby zabrać głos, zadać pytanie? Pan Radny Zbigniew Filipiak, proszę bardzo. 

00:29:10 – 00:30:44 
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Zbigniew Filipiak: 

Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, tak naprawdę no z tą skargą się zapoznałem 
teraz, przed sesją chwilę, po to żeśmy trzymali ją tutaj na stole. I zastanawia mnie jedna rzecz, czy ta 
skarga w ogóle powinna trafić pod obrady Rady. Osoby wnoszące skargę napisały wyraźnie: „Starosta 
Kutnowski, Szanowny Pan Daniel Kowalik, skarga o nadczynność urzędnika”. Skargę na (nieczytelny 
zapis) pracodawca, więc my nie jesteśmy tutaj organem właściwym, co do zgłaszania skarg. Skarga 
dotyczy prowadzonego postępowania administracyjnego, gdzie na prowadzone postępowanie 
administracyjne kompetentnym organem jest Samorządowe Kolegium Odwoławcze. Pan Starosta w 
wyjaśnieniu, nie wiem, myślę, że to wyjaśnienie było skierowane do osób wnoszących skargę, tak. Ja 
się zgadzam w zupełności, tylko brakuje mi jednej rzeczy do pisania. Ma Pan prawo wystąpienia do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w celu wniesienia skargi na prowadzone postępowanie i 
koniec, kropka. SKO też się tym zajmowało. Obawiam się o jedną rzecz, proszę Państwa, że jeżeli my 
przyjmiemy tą… tą skargę w formie… w formie uchwały i wyślemy do SKO, to SKO się uzna za 
niewłaściwe do rozpatrywania skarg na pracownika i odeśle je z powrotem. Proszę o wyjaśnienie, 
Panie Mecenas. 

00:30:45 – 00:30:54 

Marek Ciąpała: 

Dzię… Dziękuję Panu Radnemu. Proszę o zabranie głosu w tej kwestii Panią Mecenas. Proszę bardzo. 

00:30:54 – 00:31:50 

Klaudia Milczarek: 

Zgadzam się absolutnie z Pana… z Pana jakby wyjaśnieniem, tą interpretacją tego stanu prawnego 
właściwie. Absolutnie go podzielam. Z tego względu ta uchwała nie dotyczy rozpoznania przede 
wszystkim skargi przez Radę Powiatu. Ta uchwała dotyczy przekazania skargi organowi właściwemu 
do jego rozpoznania. Wiadomo, że organ musi rozpoznać… przyjąć pismo i rozpoznać to pismo nie 
według jego nazewnictwa, ale według treści. Tak też to zostało uczynione. Według tutaj opinii i treści 
tej… tego pisma jest to ponaglenie. Ponaglenie powinno być przekazane organowi właściwemu i z 
tego względu Rada Powiatu uznając, że nie jest organem właściwym do rozpoznania tej skargi, 
podejmuje uchwałę na mocy, której przekazuje te… to pismo właściwie, nie tę skargę, Staroście 
Kutnowskiemu, który następnie przekaże jako organ właściwy, organ… organowi wyższego stopnia do 
rozpoznania skargi jako ponaglenie. 

00:31:52 – 00:31:57 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Mecenas. Proszę bardzo, Pan Zbigniew Filipiak ad vocem. 

00:31:58 – 00:32:31 

Zbigniew Filipiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, tylko to jest ta skarga, która wpłynęła do Urzędu. Ona wpłynęła 
do Starosty Kutnowskiego, w związku z tym ona niepotrzebnie przyszła, że tak powiem, do Rady, 
tylko już w pewnym etapie Pan Starosta powinien ją wysłać do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego, uznać to jako no skargę na toczące się postępowanie administracyjne. a Państwo 
daliście tą skargę pod obrady Rady. Tak no troszeczkę nie wiem dlaczego. W tym samym (nieczytelny 
zapis), proszę Państwa. 
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00:32:32 – 00:32:36 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Artur Gierula, proszę bardzo. 

00:32:37 – 00:32:48 

Artur Gierula: 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, parafrazując to, co Pani Mecenas powiedziała, całkowicie się 
zgadzam z tym, co Pani mówi. Tylko pojawia się pytanie: kto skierował tę skargę do Rady? 

00:32:48 – 00:32:49 

Klaudia Milczarek: 

Macie tam. 

00:32:50 – 00:33:21 

Artur Gierula: 

No coś jest, ale ja nie umiem tego przeczytać i w związku z tym, tu chyba problem powstał prawda, że 
ona powinna być bezpośrednio skierowana do Pana Starosty. Pan Starosta wtedy pełniąc swoją… 
przepraszam, pełniąc swoją funkcję, może ją przekazać do SKO to, co Radny Filipiak mówi i nie byłoby 
tematu. Bo tak to tak naprawdę narażamy się jeszcze na opieszałość postępowania, a przy okazji też 
zakładam, że SKO powie, że no cóż nie musi się tym zająć. Bardzo dziękuję. 

00:33:22 – 00:33:26 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przekazuję głos Pani Mecenas w tej kwestii. 

00:33:27 – 00:34:35 

Klaudia Milczarek: 

Również się z tym zgadzam. Chciałabym tylko wyjaśnić, że ja ze skargą, jakby z pismem zapoznałam 
się na etapie już przekazania jej do komisji. Ja chciałabym tylko wyjaśnić, że oczywiście tutaj opinie 
są, mamy grono prawników. Nie tylko ja jestem tym prawnikiem, który kieruje i dekretuje tutaj 
sprawy. Na tamtym etapie prawnik wydał opinię, który… w której stwierdził, że skarga była 
przekazana do Rady Powiatu jako do organu właściwego. Natomiast, kiedy ta skarga trafiła do nas na 
komisję, na komisji po mojej opinii, po zapoznaniu się przez wszystkich członków komisji z treścią tej 
skargi, uznaliśmy, że jednak to nie Rada Powiatu jest właściwa. Ta skarga trafiła bezpośrednio do 
Starosty i tak też powinna być przekazana dalej do SKO. Natomiast na etapie pomiędzy wpływem tej 
skargi do… do Starosty, a przekazaniem do komisji celem rozpoznania, taka była wówczas opinia 
prawna, że to powinno podlegać pod obrady Rady. I z tego względu jakby znalazła się tutaj też dziś i 
jesteśmy zobowiązani po prostu przekazać tę skargę do organu właściwego, aby to proceduralnie 
było, jakby zachowana cała kolejność przekazania i rozpoznania tej skargi. 

00:34:36 – 00:34:40 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Mecenas. Proszę, Pan Starosta Kutnowski Daniel Kowalik. 



16 
 

Protokół z LXV sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 września 2023 roku 

00:34:41 – 00:35:31 

Daniel Kowalik: 

Ja jeszcze chciałbym zabrać głos w kwestii no, obaw Radnych o opieszałość organu. Ja spotkałem się z 

tymi osobami, które tą skargę złożyły. Przyjęły to wytłumaczenie, które złożyłem jako organ. W 

rozmowie wspólnie stwierdziliśmy, że Państwo po prostu zostali w jakiś sposób oszukani przez osobę 

sprzedającą pojazd i tak… tak się rozstaliśmy. Więc też ze strony tutaj osoby… osób, które to pismo 

skierowały, no można powiedzieć, że ta sprawa jest już wyjaśniona. Też mnie dziwiły te opinie 

prawne, żeby to wracało na sesję Rady Powiatu. Nie jestem prawnikiem, nie chciałem po prostu z 

tym się kłócić, ale no też mi się tak wydaje, że to już jest temat w sumie załatwiony. 

00:35:32 – 00:35:35 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Zbigniew Filipiak, proszę. 

00:35:35 – 00:36:08 

Zbigniew Filipiak: 

Ja tylko jedno słowo. Oczywiście, Szanowni Państwo, ja będę głosował za przyjęciem tej uchwały i za 

(nieczytelny zapis) ten sposób. Tylko tak jak mówię, no ta procedura była niepotrzebnie wydłużona, 

tak. Ja tu nie posądzam o to, żeby którykolwiek z urzędników cokolwiek naruszył, jakiekolwiek 

przepisy prawa, no bo no wiadome, że jeżeli ktoś przychodzi do urzędu no to… nosi sprawę, to musi 

no spełnić wszystkie… wszystkie warunki i złożyć wszystkie, że tak powiem dokumenty pozwalające 

na wydanie właściwej decyzji tak, a tutaj taka wypowiedź była Pana Starosty. Także dziękuję bardzo. 

00:36:09 – 00:36:11 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję. Pan Radny Artur Gierula, proszę. 

00:36:11 – 00:36:43 

Artur Gierula: 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. Panie Starosto, jest dokładnie tak jak Pan mówi, tutaj ja 

przynajmniej nie kwestionuję ani celowości działań urzędników. Natomiast moją wątpliwość budzi to, 

co Pan Starosta przed chwilą podkreślił, że też miał wątpliwości, co do skierowania tego do Rady. 

Obawiam się, że nie jesteśmy organem, który może podejmować decyzje w tym zakresie. Oczywiście 

przegłosujemy to, jestem o tym przekonany. Natomiast obawiam się, że temat, pomimo tego, że Pan 

Starosta to wyjaśnił z osobami zainteresowanymi, może do nas wrócić i tego się obawiam. Bardzo 

dziękuję. 

00:36:44 – 00:36:46 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Starosta, proszę. 
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00:36:47 – 00:37:13 

Daniel Kowalik: 

Znaczy ja pragnę podkreślić, że to komisja do Rady skierowała, tak, tak, ten projekt do uchwały. Ja nie 

zostałem zaproszony na obrady tej komisji. Może jak bym został zaproszony na obrady tej komisji, to 

bym był w stanie wytłumaczyć Radnym, że nie tędy droga. Komisja Skargi Wniosków nie konsultuje ze 

mną treści uchwał, tak. 

00:37:15 – 00:38:42 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przystępujemy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska 

Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się 

od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 
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Tomasz Walczewski: … 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 18 głosach za, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 363/65/2023 w sprawie 

przekazania skargi organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

Punkt 3 

00:38:42 – 00:38:57 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. Jest to informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w 

okresie międzysesyjnym. Państwo otrzymali materiały stosowne w materiałach na sesję. 

Punkt 4 

00:39:00 – 00:39:07 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 4. Są to interpelacje i zapytania. Interpelacje, zapytania wnosimy 

na piśmie. 

Punkt 5 

00:39:08 – 00:39:58 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 5 - sprawy różne. Na tabletach Państwa znajduje się pismo 
dotyczące parafii św. Wawrzyńca, św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Głogowcu oraz w Pleckiej 
Dąbrowie. Przyjmujemy to do wiadomości. Pismo dotyczące nadzoru wodnego w Brzezinach, Łódź 
Wschód oraz w Kutnie w wiadomości oraz pismo… są podane (nieczytelny zapis) Narodu. Macie 
Państwo, znajduje się to pismo na stolikach, a dotyczy drogi gminnej. Również przyjmujemy do 
wiadomości. Pan Radny Zbigniew Filipiak, proszę. 

00:40:01 – 00:40:17 

Zbigniew Filipiak: 

Panie Przewodniczący, no tak naprawdę, to tak jak w poprzednim uchwale, to właściwości. My nie 
jesteśmy właściwym organem, więc myślę, że Pan już to pismo odesłał. Ono wpłynęło 23 sierpnia, a 
my tylko świadomość. Nie jesteśmy tu żadną stroną w tej sprawie. Dziękuję bardzo. 

00:40:20 – 00:40:27 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Marek Jankowski, proszę. 

00:40:27 – 00:40:42 

Marek Jankowski: 
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Skoro już to pismo mamy na stolikach, mam takie pytanie do Pana Starosty, no bo tam zgoda została 
wydana z tego co widzę. Pan tu podnosi możliwości techniczne czy nie można zrobić. Rozumiem, że 
jeśli została wydała zgoda, to możliwości techniczne też zostały spełnione, tak? 

00:40:43 – 00:41:37 

Daniel Kowalik: 

Zgadza się. Jeśli chodzi tutaj o zwiększenie parametrów drogi, ze swojego doświadczenia mogę 
powiedzieć, musiało to być oparte o projekt budowlany. Projekt budowlany ewentualnie… 
ewentualne kolizje z nowym urządzeniem zawsze przewiduje, więc no raczej nie ma takiej 
możliwości. Są przypadki, że dochodzi do kolizji między urządzeniami, które w jakichś planach nie 
były ujęte, jakieś samowolki, dajmy na to, budowlane samowole. No ale w tym przypadku raczej 
takiej sytuacji nie powinno być. Ale to już jest w gestii inwestora, żeby na bieżąco w ramach nadzoru  
nad inwestycją takie rzeczy korygował, czyli jeśli w czasie budowy, czego się tutaj obawia osoba 
składająca to pismo, dojdzie do takiej kolizji, no to już jest w gestii inwestora, żeby w tym zaradzić, 
ewentualne zmiany w projekcie, w trakcie inwestycji też wprowadzać na bieżąco. 

00:41:38 – 00:42:15 

Marek Jankowski: 

Dziękuję bardzo. Drugie pytanie, jak już jesteśmy przy drogach, Panie Starosto, prośba mieszkańców 
w związku z ostatnim zebraniem, takim wiejskim, odnośnie drogi 2104E. To jest ta droga Bedlno – 
Anetów – Wolska Kolonia. Jest to zakręt biorąc… jadąc od trasy nr 92 koło Szkoły Podstawowej w 
Pleckiej Dąbrowie, jadąc tą długą prostą i skręcamy w lewo i na tym zakręcie na wewnętrznej stronie 
jest prośba mieszkańców, żeby oznakować dodatkowo, bo tam jest rów, strasznie niewygodny skręt, 
ewentualnie, jeśli można by wyposażyć w barierki tą wewnętrzną stronę tego zakrętu. Ja nie mówię 
oczywiście, że dzisiaj, ale… ale żeby… 

00:42:15 – 00:42:20 

Daniel Kowalik: 

To jest ta droga, która wchodzi prostopadle w drodze… w drogę na Ołów. Dobrze mówię? 

00:42:20 – 00:42:28 

Marek Jankowski: 

Nie, nie, nie. To jest ta droga koło szkoły w Pleckiej Dąbrowie. Jedzie się, taka długa prosta jest na 
północ i skręca się w lewo w kierunku Pniewa. 

00:42:28 – 00:42:30 

Daniel Kowalik: 

I tam chodzi, jeszcze raz, o barierkę… 

00:42:30 – 00:42:34 

Marek Jankowski: 

O barierkę na wewnętrznej stronie tego zakrętu, bo to jest skrzyżowanie takie T. 

00:42:39 – 00:42:41 



20 
 

Protokół z LXV sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 września 2023 roku 

Daniel Kowalik: 

Sprawdzimy w terenie jakie tam są możliwości, jak temu zadziałać. 

00:42:42 – 00:42:44 

Marek Jankowski: 

Sierżanta pewnie będzie łatwiej tak, ale… 

00:42:44 – 00:42:50 

Daniel Kowalik: 

Sprawdzimy… sprawdzimy w terenie, jakie tam są możliwości, jak temu zadziałać. 

00:42:50 – 00:42:51 

Marek Jankowski: 

Dziękuję. 

00:42:51 – 00:42:53 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Andrzej Szarwas, proszę. 

00:42:53 – 00:42:54 

Andrzej Szarwas: 

Mam dwa pytania. 

00:42:54 – 00:42:55 

Jolanta Pietrusiak: 

Do mikrofonu. 

00:42:56 – 00:43:40 

Andrzej Szarwas: 

Pierwsze pytanie będzie dotyczyło (nieczytelny zapis) linii światłowodowej. Jak zauważamy w terenie, 
w pasie drogowym są wstawiane słupy, które przenoszą te przewody w ogóle do zagród itd. Czym to 
jest uregulowane, no to uważam, że te słupy stwarzają duże zagrożenie stawiane w pobliskości pasa 
drogowego jezdni. I drugie pytanie mam. Głośno było swego czasu o przebudowie drogi Zalesie – 
Głogowa na terenie gminy Krośniewice. Mieszkańcy mnie wielokrotnie pytali, czemu w tym temacie 
nic się nie dzieje. 

00:43:42 – 00:43:46 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Radnemu. Proszę bardzo, Pan Starosta Kutnowski Daniel Kowalik. 

00:43:47 – 00:45:02 
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Daniel Kowalik: 

To zacznę od końca. Jeśli chodzi o przebudowę drogi Nowe Zalesie – Głogowa, no to Panie Radny 
odbierany był plac budowy w zeszłym tygodniu. Proszę śledzić informacje, które przekazuje Powiat 
Kutnowski na bieżąco, to będzie Pan poinformowany. Ewentualnie proszę zadzwonić, jeśli Pan takich 
informacji nie potrafi wyłuskać z informacji, które przekazujemy na bieżąco. A jeśli chodzi o kwestię 
światłowodu w rowie, no to tutaj bym prosił o powiedzenie, w którym miejscu uważa Pan, że to jest… 
stwarza zagrożenie, bo my trochę walczymy rzeczywiście tutaj z tymi instalacjami światłowodowymi. 
Walczymy, aby odtwarzać pas drogowy do stanu pierwotnego często i też bywały przypadki. M.in. w 
gminie Bedlno no była sytuacja, kiedy słup ze światłowodem był w bramie postawiony OSP, czyli 
uniemożliwiał wyjazd wozów strażackich. Więc tutaj Panie Andrzeju, Panie Radny, bym poprosił, żeby 
Pan wskazał, w których lokalizacjach mamy to sprawdzić i ewentualnie zainterweniować, jeśli chodzi 
o te słupy. 

00:45:03 – 00:45:41 

Andrzej Szarwas: 

Panie Starosto, no dziękuję za uszczypliwość. Nie pierwszy raz, wobec mnie Pan w ogóle, no takie ma 
odzywki złośliwe. No to już się Radnym się pochwalił, że no Pan Starosta w ogóle ostatnio słynie z 
takich docinek w stosunku do mnie. Osobiście nie wiem, no jakiś jest uprzedzony, ale ja nie jestem od 
tego, żebym paluszkiem wskazywał, gdzie jaki słup stoi. Proszę pana, no mi nikt za to nie płaci, żebym 
ja jeździł po terenie i wychwytywał tego typu sytuacje. Mi mieszkańcy mówią i ja to przekazuję. 

00:45:42 – 00:45:43 

Daniel Kowalik: 

W takim razie bardzo… 

00:45:43 – 00:45:44 

Andrzej Szarwas: 

Dalej do mnie to nie należy. 

00:45:45 – 00:45:50 

Daniel Kowalik: 

W takim razie ciężko jest mi się odnieść. Na pewno będziemy mieli na uwadze Pana tutaj argumenty. 

00:45:52 – 00:45:55 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Zbigniew Filipiak. 

00:45:56 – 00:46:57 

Zbigniew Filipiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Chciałbym zwrócić uwagę na sposób koszenia pasów 
drogowych. My na terenie powiatu, tak naprawdę, kosimy tylko na jeden pokos drogi powiatowej. 
Natomiast no jak sami Państwo jeździcie, widzicie drogi nowe czy nowo przebudowane, które były no 
odkrzaczone, które były odchwaszczone w tej chwili zaraz (nieczytelny zapis). Na początku, na tych  
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drogach, gdzie te krzaki odrastały, odrosty były małe, można było to skutecznie usunąć kosiarką. 
Dzisiaj mamy, no już potężne zakrzaczenie. Jest sezon jesienny i myślę, że dopóki nie spadnie śnieg i 
nie będzie innej potrzeby wykorzystywania tego sprzętu, te drogi powinny być wykaszane szerzej, 
poszerzane tam, gdzie się da. Wiadomo, tam, gdzie już urosły na tyle krzaki, że te maszyny nie są w 
stanie ściąć, no to trzeba będzie to znowu odtwarzać w sposób ręczny. Dziękuję. 

Punkt 6 

00:46:58 – 00:48:13 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję. Proszę Państwa, przechodzimy do realizacji punktu 6. Jest to zakończenie obrad. 
Wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek obrad. Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam 
obrady LXV sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Dziękujemy bardzo. Proszę Państwa, coraz częściej, ja 
taką króciutką informację, są kierowane zapytania o możliwość przełożenia sesji. No proszę Państwa, 
trudno jest w ogóle dostosować tutaj się do… do niektórych Radnych, którzy w ogóle by chcieli do 
takiej sytuacji doprowadzić, bo to prowadzi troszkę do dezorganizacji, a więc nie będziemy 
przekładać, proszę Państwa, tych terminów, ponieważ na składa się wiele czynników. Tutaj trzeba 
wszystko w ogóle brać pod uwagę. To tylko taka króciutka po kolei informacja. I to nie dotyczy w 
ogóle Państwa Radnych, no znacznej jakiejś tam ilości, ale są takie przypadki, o których informuję. 
Pan Radny Zbigniew Filipiak, proszę. 

00:48:14 – 00:48:37 

Zbigniew Filipiak: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, tradycją tej Rady jest to, że od wielu, wielu lat w 
(nieczytelny zapis), sesje odbywały się w środku. Więc każdy… każdy (nieczytelny zapis) sobie może 
wcześniej zaplanować na tą środę. No wiadomo, że w okresie wakacyjnym sesji jest mniej 
(nieczytelny zapis), no ale tutaj też nie było żadnego problemu. 

00:48:37 – 00:48:52 

Marek Ciąpała: 

Panie Radny, Panie Radny i tu odpowiem, że raczej trzymamy się w ogóle, jeżeli chodzi tych… tych 
terminów, jeżeli chodzi o sesje stacjonarne, bo u nas są sesje w ogóle nadzwyczajne, no których nie 
sposób w ogóle nikomu z nas przewidzieć, ale... 

00:48:52 – 00:48:55 

Zbigniew Filipiak: 

Panie Przewodniczący, ja chciałem usłyszeć Pana stanowisko, a Pan mi zabierasz głos. 

00:48:55 – 00:48:56 

Marek Ciąpała: 

Proszę… proszę bardzo. 

00:48:57 – 00:49:10 

Zbigniew Filipiak: 
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(nieczytelny zapis) te terminach środowych decyzje mogą być, tak. Tak myślę, że nie ma potrzeby 
tego zmieniania. 

 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej LXV Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 27 września 

2023 roku. 

Protokołowała:  

Monika Gawryszczak 
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